
در شورای انقلاب فرهنگی ؛
۱۰ دانشگاه برتر کشور در زمینه تولید علم معرفی شدند

در ستاد راهبری اجرای نقشه جامع علمی کشور ۱۰ دانشگاه برتر کشور در زمینه تولید علم دسته بندی، ارزیابی و معرفی شدند. 
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از شورای عالی انقلاب فرهنگی، جلسه ۸۹ ستاد راهبری اجرای نقشه جامع علمی کشور، به ریاست محمدرضا مخبردزفولی دبیر شورای 

عالی انقلاب فرهنگی، در محل دبیرخانه این شورا برگزار شد.
در ابتدای این جلسه دکتر وحید احمدی معاون پژوهش و فناوری وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گزارشی از روند تدوین و تصویب آئین  نامه شرح وظائف و ساختار 
شورای عتف ارائه کرد. در ادامه جلسه گزارش تهیه شده توسط معاونت پایش، ارزیابی و نظارت ستاد راهبری اجرای نقشه جامع علمی کشور پیرامون شاخص وضعیت 
ایران در زمینه نوآوری در سال ۲۰۱۶ و بررسی کمی و کیفی تولیدات علمی ۱۰ دانشگاه برتر ایران ارائه شد. در بخش مربوط به تولیدات علمی ۱۰ دانشگاه برتر کشور 
به ترتیب تولید علمی دانشگاه آزاد اسلامی، دانشگاه تهران، دانشگاه علوم پزشکی تهران، دانشگاه صنعتی امیرکبیر، دانشگاه تربیت مدرس، دانشگاه علوم پزشکی شهید 

بهشتی، دانشگاه صنعتی شریف، دانشگاه صنعتی اصفهان و دانشگاه علم و صنعت به عنوان ۱۰ دانشگاه برتر کشور در زمینه تولید علم دسته بندی و ارزیابی شده اند.
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روزنامه

سرویس خبری/ مریم زارع خفری: کالای ایرانی این 
روزها به بیماری می ماند که تب دارد و باید مدام بر 
بالینش ماند و از او چشم برنداشت چون گاهی اوقات 
مرضش آنقدر وخیم می شود که مسکن های کوتاه مدت 

هم نمی تواند حالش را بهتر کند.
به عقیده برخی کارشناسان اقتصادی این بیماری زمانی 
شروع شد که تولیدکنندگان ما خواستند بدون توجه به 
وضعیت بازارهای جهانی و تولیدی که هر روز از علم 
بهره می برد، محصولی به بازار روانه کنند و مردم هم آن 
را بخرند اما بررسی بازار نشان می دهد کسی می تواند 
در بازار سهمی داشته باشد که بتواند دو عامل قیمت و 
کیفیت را مد نظر قرار دهد و در کنار آن اصل تبلیغات 

را نیز رعایت کند.
 افشانی استاندار فارس نیز در این باره همواره در سخنرانی 
هایش می گوید: دیگر این ضرب المثل که می گفت 
مشک آن است که خود ببوید نه آن که عطار بگوید 
منسوخ  است و در دنیای امروز مشک دقیقا همان است 
که عطار بگوید! و این نشان دهنده مقام تبلیغ و کاربرد 
آن است؛ بنابراین تولیدکننده ما باید زبان تبلیغ و معرفی 

کالا را بشناسد تا سهمی در بازار داشته باشد.
باید دید مشکل تولیدات داخلی در کدام قسمت است، 
چرا کالای ایرانی فروش نمی رود، چرا کارگران ایرانی 
باید بیکار شوند ولی کارگران روستاهای چین روز به 
روز بیشتر کار می کنند چرا فرهنگ کالای خارجی بهتر 
از ایرانی در میان مردم جا باز کرده و ادامه دارد و چرا 
مردم به کالای ایرانی بی اعتمادند و... این ها چند سوال 
از هزاران سوالی  است که اگر می خواهیم تولید ایرانی 
جان بگیرد باید از خود بپرسیم و در پی جواب آن باشیم. 
 شاید اولین قدم در این راه  شناخت کالای ایرانی باشد 
و بعد از آن تشویق مردم به خرید است چون برخی از 
تولیدکنندگان و صنعتگران اعتقاد دارند مشکل اصلی ما 
تازه بعد از تولید و در بازار خودش  را نشان می دهد؛ یعنی 

جایی که کالاها مشتری ندارند.
صداقت معاون نظارت و بازرسی  سازمان صنعت و معدن 
و تجارت فارس در این باره می گوید: بسیاری از ما 
کالای ایرانی  را نمی شناسیم و این امر تنها به خریداران 
بر نمی گردد، حتی برخی از فروشندگان هم نمی دانند 
کالایی که سه رقم اول بارکد آن 626 است ایرانی است 
و آن را به اسم کالای خارجی به مشتری می فروشند و 

تبلیغ کیفیت آن را می کنند.
وی افزود: در حالی که این مساله در کشورهای صنعتی 
و اقتصادی دنیا که ما همواره از آنها نام می بریم مدت ها 

پیش حل شده است.
وی افزود: بعد از حل این مشکل، باید به دنبال تبلیغ باشیم؛ 
چیزی که فراموشش کرده ایم و  همه ما، چه مسئولان 
دولتی و چه  تولید کننده، باید در کنار رفع موانع تولید 
مانند سرمایه در گردش و منابع مالی به فکر آن باشیم  و 

در این راه قدم برداریم.
اما کالای ایرانی برای دیده شدن موانع زیادی را باید از 

سر راهش بردارد.
 وی افزود: تولید داخل امروز در مقابل سیل خروشان 
اجناس چینی ناتوان است، تولیداتی که قیمت پایین اما 
کیفیت پایینی دارد و گاه برخی از خانواده ها به خاطر 

شرایط مالی آن را خریداری می کنند.
حق نگر عضو شورای شهر شیراز نیز در این باره می 
گوید: میلیاردها تومان سرمایه گذاری در شهرک های 
صنعتی استان به علت هجوم  اجناس چینی در بازار استان 

در حال نابودی است.
اکبری نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی 
نیز اعتقاد دارد اقتصاد مقاومتی تنها به مقابله با کالای 
بی کیفیت چینی نمی پردازد و به رفتارهای ما نیز وابسته 

است.
وی ادامه داد: اگر دیروز شعار »ما می توانیم« که امام در 
همان ابتدای انقلاب گفتند را سر لوحه کار خود  قرار می 

دادیم، امروز این مشکلات را نداشتیم.
وی ادامه می دهد: ما باید از فرصت ها برای داشتن سهمی 
از بازارهای جهانی استفاده کنیم، نمونه آن سال گذشته 
زمانی که ترکیه و روسیه با هم اختلاف داشتند بود که 
ما نتوانستیم از آن استفاده کنیم و بازار روسیه را متعلق 
به خود کنیم اما امروز باید از شرایط خوب پیش رو 

استفاده کرد.
علاوه بر این بازارهای آسیایه میانه را به خاطر برخی 
سیاست های اشتباه و نگاه تاجرانمان که  منافع ملی و 
سود بلند مدت را به خاطر درآمد آنی فدا کردند، از دست 

دادیم.
بنابراین ما برای برون رفت از این شرایط نیازمند تغییر 
نگاه و باورهایمان هستیم و باید اصل مشتری مداری را سر 

لوحه کار خود قرار دهیم. 
نیز  اسلامی  شورای  مجلس  در  مردم  نماینده  رضایی   
گفت: ما باید نسبت به آنچه می گوییم تعهد داشته باشیم 
و تضمین »گارانتی« را پشتوانه تولید خود قرار دهیم تا 

مشتری ها با اطمینان به سراغ آنها بیایند.
رقابت  برای  آزاد  فضایی  باید  ما  دهد:  می  ادامه  وی 
تولیدات ایجاد کنیم و با این که می گویند مرزها را ببندید 
تا کالای داخلی فروش رود مخالفم و اما با این شرط که 

باید تولید ایرانی را حمایت کرد تا رشد کند، موافقم.
 وی یادآور شد: ما باید در رفتارهایمان تجدید نظر و بر 
مبنای واقعیت ها برنامه ریزی کنیم نه اینکه در شعارها 

زندگی کنیم.
 در پایان باید گفت تامین منابع مالی تولیدکنندگان، 
حمایت از آنها، خرید کالای آنها، ارتباط با مشتری، 
همراه شدن با جریان بازار، ارتباط بیشتر دانشگاه و صنعت 
به کار بردن آن در تولید  ایرانی و  به سلیقه  و توجه 
محصولات و در نهایت تبدیل کالای ایرانی به مد جامعه 
راه حل هایی برای پیشرفت و حرکت چرخه اقتصادی 

کشور است. 

و  کشاورزی  آموزش  و  تحقیقات  مرکز  رییس 
ریزگردها  مسایل  گفت:  خوزستان  طبیعی  منابع 
حتی اگر ناشی از منشاءهای داخلی باشند، تنها از 

مسیر مالچ پاشی قابل حل نیست.
به گزارش خبرنگار ایسنا، احمد نادری در جلسه 
کارگروه گرد و غبار که در استانداری خوزستان 
حتی  ریزگردها  مساله  کرد:   اظهار  شد،  برگزار 
اگر ناشی از منشاءهای داخلی باشد، تنها از مسیر 
با  متناسب  باید  بلکه  شد  نخواهد  حل  مالچ پاشی 
شرایط خاک از نظر بافت، ساختمان، دسترسی به 
منابع آب و وضعیت جغرافیایی در خصوص این 

مساله نظر داد.
مهار  زمینه  در  طرح  تنها 4  ارایه  از  انتقاد  با  وی 

یا مقابله با ریزگردها در این جلسه تصریح کرد:  
حداقل 60 گروه و شرکت وجود دارد که ادعاهایی 
نظیر ادعاهای مطرح شده در این جلسه را به صورت 
مکتوب ارسال کرده اند و چرا باید تنها 4 گروه در 

جلسه امروز طرح های خود را ارایه کنند؟
وی عنوان کرد:  حدود یک سال و نیم گذشته با 
پروژه  خوزستان  طبیعی  منابع  اداره کل  همکاری 
منشا  تثبیت  روش های  تجاری سازی  و  فناوری 
ریاست  فرهنگی  و  علمی  معاونت  به  ریزگردها 
این  پایلوت  محل  همچنین  و  شد  ارایه  جمهوری 
یک  به  نیاز  طرح  این  شد.  مشخص  نیز  طرح 
معاونت  و  دارد  تومانی  میلیارد  سرمایه گذاری 90 
علمی و فناوری ریاست جمهوری وعده داده که 

نسبت  استان  خود  از  اولیه  سرمایه گذار  اگر یک 
و  کمک ها  کند  همکاری  طرح  این  اجرای  به 
حمایت هایی را نیز برای اجرای این طرح خواهد 

داد.
با  مقابله  و  مهار  و  ریزگردها  کاهش  طرح   4
ریزگردها توسط 4 گروه و شرکت  به شرح ذیل 

مطرح شد:
 MNF کاهش ریزگردها از روش مالچ پاشی -

- کاهش گرد و غبار با استفاده از ویناس
- تولید سیالات نانوتکنولوژی و معدنی برای مهار 

و مقابله با ریزگردها 
- مهار کانون های ریزگرد با استفاده از نوعی گیاه 

سریع رشد

پنجعلی:  فاطمه  خبری/  سرویس 
گردهمایی فرمانداران استان فارس 
ها  شهرستان  مراکز  شهرداران  و 
کل  مدیران  از  تعدادی  حضور  با 
استان  و نیز معاون عمرانی استاندار 
به میزبانی شهردار و شورای شهر 
استهبان در محل سالن  و فرماندار 

اجتماعات فرمانداری برگزار شد.
روسای  و  فرماندارن  از  برخی  جلسه  این  در 
مشکلات  بررسی  به  شهرداران  و  شهر  شوراهای 
برای  راهکار  ارائه  و  بررسی  و  نقد  نیز  و  شهر 
عملکرد بهتر اعضای شورای شهر خود پرداختند.

فرماندار استهبان در این جلسه ضمن خیر مقدم به 
مدعوین  گفت: شوراها در دولت اصلاحات کلید 
نهادهای  بزرگترین  از  یکی  عنوان  به  و  خورده 

اجتماعی کشور مطرح شده اند.
و  تدبیر  دولت  در  اخیر  سال  سه  در  افزود:  وی 
امید تلاش های زیادی شده اما بسیاری سعی دارند 
با سیاه نمایی آن را کمرنگ و بی اهمیت جلوه 

دهند. 
نکته  این  بیان  ضمن  ادامه  در  استهبان  فرماندار 
هستند  دولت  و  نظام  توانمند  بازوی  شوراها  که 
در  کنند  سعی  باید  شوراها   و  شهرداران  افزود: 

سایه یک دلی و یکرنگی به عمران و آبادی شهرها 
بپردازند.

از  سخنانی  طی  نیز  استهبان  شهردار  کیا  فقیهی 
با شهرداری  فرماندار استهبان که همدل و همراه 
بوده است تشکر کرد و گفت: مشکلات موجود 
حقوق  پرداخت  برای  شهردار  دغدغه  ویژه  به  و 
خود  باید  شهرداری  اینکه  به  توجه  با  کارمندان 
خودگذشتگی  از  واقعاً  اقدام  این  باشد،  پاسخگو 
است. شهردار استهبان همچنین از اعضای شوراهای 
با  کرد  درخواست  جلسه  در  حاضر  شهر  اسلامی 
شهرداران همفکری کنند و چند ماهه باقیمانده را 

با همدلی پشت سر بگذرانند.
نیز  استان  و  شهر  اسلامی  شورای  رییس  رضایی 
طی سخنانی به بررسی مشکلات و نیز پاسخگویی 
رابطه  در  همچنین  پرداخت.  شهرداران  دیگر  به 

خشکسالی  ادامه  و  آب  کمبود  با 
85درصد  امسال  داشت:  اذعان 
همین  در  گذشته  سال  به  نسبت 
تاریخ کمبود باران داریم و تابستان 

سختی پیش رو خواهیم داشت.
از  تعدادی  همچنین  وی 
در  که  را  استان  شهرستانهای 
وضعیت بحرانی آب قرار دارند نام 
استان  سطح  در  روستا   700 حدود  گفت:  و  برد 
تانکر برای آب شرب  با  فارس وجود دارند که 
به شدت در معرض  به آنها آبرسانی می شود و 

کمبود آب هستند.
شرب  آب  نکردن  استفاده  بر  همچنین  رضایی 
برای فضای سبز تاکید کرد  و اظهار داشت: ما 
در دهه چهل نیز دچار کمبود آب و خشکسالی 
بودیم  ولی هم جمیعت کمتر بود و هم منابع آبی 
سفره های زیر زمینی  پر آب بودند و برداشت 
این  همه  متاسفانه  سالها  این  ولی  بود  کمتر  نیز 

موارد وجود دارد.
در این جلسه که با هدف نقد و بررسی مشکلات 
شهر، استانها، شوراهاو شهرداران برگزار شده بود 
و  نقد  به  فرمانداران  از  بعضی  و  شهرداران  همه 

بررسی مشکلات شهر و منطقه خود پرداختند.

 کالای ایرانی

یادداشت روز
تحلیل خبر

گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

اینکه مردم چه نوع کالایی- ایرانی 
یا خارجی- مصرف می کنند، دلایلی 
تحلیل  و  واکاوی  به  باید  که  دارد 
مردم،کشورشان  آیا  پرداخت.  آنها 
و محصولات آن را دوست ندارند؟ 
همه  چرخ  که  خواهند  نمی  آیا 
آیا  آید؟  در  به گردش  کارخانه ها 
رونق اقتصادی و پیشرفت کشورشان 
و  بیگانگان  به  آیا  ندارند؟  باور  را 
محصولات آنان بدون دلیل، دلخوش 
به  پولشان  مایلند  آیا  ؟  اند  کرده 
شک  بدون  رود؟  بیگانگان  جیب 
دارد و  پاسخ روشنی  این »آیا ها« 
آن اینکه مردم هر کشوری، همیشه 
به سربلندی، پیشرفت و رونق کشور 
گاه  هیچ  و  می اندیشند  خودشان 
بر منافع وطن و  بیگانگان را  منافع 

هموطنانشان ترجیح نمی دهند.
اگر می بینید مردم علی رغم میلشان 
خارجی  کالاهای  خرید  سمت  به 
می روند باید دلایل آن را بدانیم. چند 
عامل که باعث روی آوری مردم به 
عبارت  شود  می  خارجی  کالاهای 

است از:
کالای  هر  مردم  کالاها؛  -کیفیت 
خارجی  مشابه  کالای  با  را  ایرانی 
ببینند  اگر  و  کنند  می  مقایسه  آن 
تر  مرغوب  خارجی  کالاهای  که 
کالای  ناچار  به  ترند،  باکیفیت  و 
کیفیت  بی  کالای  بر  را  خارجی 
ملاک  دهند.  می  ترجیح  ایرانی 
خارجی  کشور  اسم  فقط  مردم 
نیست چراکه کالا های بی کیفیت 
و  است  معروف  ما  بین  در  چینی 
بهتر  اگر  ایرانی  مشابه  کالای های 
نوع چینی  از  باشد، فرصت  آنها  از 

از  باید  پس  گرفت.  خواهد  را  آن 
بخواهیم  داخلی  تولیدکننده های 
ببرند  بالا  را  کیفیت کالاهای خود 
تحریک  و  ترحم  اساس  بر  فقط  و 
توان  نمی  مردم  وطن دوستی  حس 
داد.  آنها  خورد  به  را  کالایی  هر 
شروع  ابتدای  در  ما  تولیدکنندگان 
فعالیت سعی می کنند جنس باکیفیت 
ولی  ارائه دهند  مردم  به  و مرغوب 
مردم  و  مدتی که گذشت  متاسفانه 
گرایش  محصولات  آن  سمت  به 
پیدا کردند، به جای اینکه دائما بر 
مردم  استقبال  از  بیفزایند،  کیفیت 
سوءاستفاده کرده و روز به روز از 
خود  محصولات  کمیت  و  کیفیت 
می کاهند به نوعی که  مردم را از 

خودشان فراری می دهند. 
وقتی  است؛  قیمت  عامل  -دومین 
اجناس خارجی، هم با کیفیت بالا و 
هم با قیمت پایین در دسترس مردم 
قرار می گیرد و در عوض اجناس     
ایرانی با کیفیت پایین و قیمت بالا 
است  طبیعی  شود،  می  بازار  وارد 
فاصله  داخلی  تولیدات  از  مردم  که 

می گیرند. 
و  زیبا  بندی  بسته  عامل،  -سومین 
نظافت و تمیزی و دلربایی محصولات 
است که متاسفانه تولیدکنندگان ما 
در این زمینه چون نمی خواهند پول 
خرج کنند، سلیقه به خرج نمی دهند 
و هنرنمایی نمی کنند و لذا در نگاه 
بتواند مشتریان را  اول، جذابیتی که 
میخکوب کند؛ در آنها دیده نمی شود، 
به هرحال با شعار نمی شود مردم را به 
سوی کالاهای تولید داخل سوق داد؛ 

عمل می طلبد. 

از  هر  دری  کلامی

دبیرکل جامعه روحانیت مبارز با بیان 
اینکه بهترین راه برای نیروهای انقلابی، 
اجماع روی گزینه اصلح است گفت: 
امیدواریم فعالیت جبهه مردمی نیروهای 

انقلاب به نتیجه برسد.
موحدی کرمانی  محمدعلی  آیت الله 
در  مبارز  روحانیت  جامعه  دبیرکل 
گفت وگو با خبرگزاری تسنیم، با اشاره 
به فعالیت جبهه مردمی نیروهای انقلاب 
انتخابات  آستانه  در  گفت:  اسلامی، 
گرو ه های مختلفی فعالیت خود را آغاز 
نیروهای  مردمی  جبهه  اما  کرده اند، 
انقلاب اسلامی متشکل از افراد مردمی 
و انقلابی است و امیدواریم فعالیت این 

جبهه به نتیجه برسد.
وی با بیان اینکه جامعه روحانیت مبارز 
نیروهای  مردمی  جبهه  نتایج  منتظر 
انقلاب اسلامی است، تاکید کرد: اینکه 
و  متحد  یکدیگر  با  انقلابی  گروه های 
منسجم باشند امری قابل قبول است و ما 
امیداوریم تمام نیروها و گروه های انقلابی 
متحد و هماهنگ با یکدیگر عمل کنند.

دبیرکل جامعه روحانیت مبارز گفت: 
آنچه به نظرم بهترین اقدام ممکن برای 
برای  تلاش  است،  انقلابی  نیروهای 
رسیدن به گزینه واحد و اجماع روی 
گزینه اصلح  رای آور است که امیدواریم 

این تلاش ها به نتیجه مناسبی برسد.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به واکنش ها به مصاحبه اخیرش 
انکار  معنی  به  اظهاراتش  که  گفت 
ضرورت تقویت صنایع موشکی نبوده 

است.
در  مطهری  علی  ایسنا،  گزارش  به 
مطلبی که در صفحه شخصی خود در 

اینستاگرام منتشر کرد، نوشت:
سایت  با  که  مصاحبه ای  در  من 
اجرا  برای  »تلاش  داشتم  عصرایران 
نشدن برجام از طریق موشک پرانی« را 
یکی از مصادیق تندروی دانسته بودم. 
گرچه مقصود روشن است اما برخی از 
ظنّ خود به آن پرداختند. بدیهی است 
که این سخن به معنی انکار ضرورت 
تقویت صنایع موشکی نیست و اصل 
ةٍ وَ منِ  »وَ اعَدِّوا لهَُم مَا استَطَعتُم منِ قُوَّ
ربِاطِ الخَیلِ تُرهبِونَ بهِ  عَدُوَّ اللهِ« یک 
اصل ثابت و تغییرناپذیر است اما مهم 
اجرای درست آن و قدرت نمایی به 
از  عبور  حال  در  اگر  ماست.  موقع 
اجرای  اول  ماه های  سخت  گردنه 
با  را  نمایی  این قدرت  برجام هستیم 
آن جمله منقوش روی موشک به بعد 

موکول کنیم، همچنان که در سال های 
گذشته بهتر بود مسئله هولوکاست-
فلسطین  اشغال  هدف  با  معتقدیم  که 
بزرگنمایی شده- به شکل دیگری و 

در جای خود مطرح می شد.
سیره پیامبر اسلام هم این موضوع را 
مدینه  دوره  در  ایشان  می کند.  تایید 
پیمان  مخالف  گروه  دو  با  گاهی 
گروه  مصاف  به  و  می بست  صلح 
با  ایشان  برخورد  نوع  می رفت.  سوم 
دشمن نیز برای ما الگو و نمونه است. 
رسول اکرم هیچ گاه دشمن شکست 
خورده را تحقیر نکرد آنچنان که ما 
به  که  را  آمریکایی  قایق  سرنشینان 
اشتباه وارد آبهای ما شده و به اسارت 
درآمده و خود را باخته بودند نه یک 
بلکه  بار و دوبار- که طبیعی است- 
نمایش  تلویزیون  از  بارها  و  بارها 
پیغمبر  که  بود  این  آن  علت  دادیم. 
اسلام به دنبال هدایت انسان ها بود نه 
انتقام گیری. به هر حال ما در برخورد 
با دشمنان انقلاب اسلامی که در راس 
باید  هستند  اسرائیل  و  آمریکا  آنها 

زمان شناس بود. 

 سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: 
رئیس دانشگاه پیام نور کشور  از 
تاسیس انجمن خیرین دانشگاه یار 
در دانشگاه پیام نور و  شعبه ای  از 

آن در استان فارس خبرداد.
ابوسعیدی  رستمی  اصغر  علی 
و  خیرین  از  تجلیل  همایش  در 
نیكوكاران دانشگاه پیام نور استان 
فارس با بیان اینکه در دانشگاه پیام 
دانشگاه  بزرگترین  عنوان  به  نور 
دانشجوی  700هزار  كشور  دولتی 
خارجی  دانشجوی  5هزار  و  ایرانی 
به تحصیل هستند در جمع  مشغول 
خبرنگاران گفت: دانشگاه پیام نور 
به عنوان مرکز علم آموزی مردمی 
کشور  در  برتر  جایگاهی  دارای 

است. 
حیات  اینکه  به  اشاره  با  وی 
عمل  به  وابسته  نور  پیام  دانشگاه 
نیکوی خیران سراسر کشور است، 
مترمربع  هزار   ۶۶ خیرین  گفت: 
برای فضای دانشگاه ساخت و ساز  
زمین  از ۶۰ هکتار  بیش  و  داشتند 
این  به  نیکوکاران  این  سوی  از 

دانشگاه اهدا شده است.
كشور  نور  پیام  دانشگاه  رئیس   
از  فارس  استان  اینکه  به  اشاره  با 
و خیرین  مردمی  نظر  كمك های 
مقام نخست كشور را دارد، افزود: 
انجمن  شعبه  زودی  به  فارس   در 
تاسیس  نور  پیام  دانشگاه  خیرین 

می شود.
مشاركت  با  داد:  ادامه  رستمی 
از   درصد   ۲۵ حدود  خیرین 
در  نور  پیام  دانشگاه  ساختمان های 

استان فارس توسط خیرین  احداث 
شده است.

واحد  و  مراکز  کیفیت  ارتقای 
سال  نوردر  پیام  دانشگاه  های 

جاری  
پیام  دانشگاه  رئیس  نیز  ادامه  در 
اینکه  بیان  با  فارس  استان  نور 
شعار امسال دانشگاه پیام نور رفتن 
و  مراکز  کیفیت  ارتقای  سوی  به 
واحدهای این دانشگاه است، گفت: 
فارس  استان  نور  پیام  دانشگاه 
کرد  جذب  دانشجو  ۲هزار  امسال 
این  در  گذشته  سال  به  نسبت  که 

زمینه کمبودی احساس نمی شود.
داشت:  اظهار  قرائتی  عبدالرسول 
آموزشی  فضای  مترمربع  36هزار 
و  فارس  نور  پیام  دانشگاه  برای 
زمین  مترمربع  36هزار  اهدای 
و  میلیارد  یك  از  بیش  كنار  در 
از  نقدی  كمك  تومان  200میلیون 

سوی خیرین است.
وی با اشاره به اینکه در حال حاضر 
 41 فارس  استان  نور  پیام  دانشگاه 
افزود:   دارد،  دانشجو  نفر  هزار 
فارس  استان  در  نور  پیام  دانشگاه 
دارای ۲۳۰ عضو هیئت علمی است 
که ۱۴ نفر از آنان در مرتبه دانشیار 

و استاد قرار دارند.
رئیس دانشگاه پیام نور استان فارس 
گفت: در ساخت واحدها و مراکز 
دانشگاه پیام نور استان فارس افزون 

بر ۱۱۰ نیکوکار مشارکت دارند. 
خیرین  انجمن  شعبه  زودی  به 
فارس  استان  در  نور  پیام  دانشگاه 

تاسیس می شود.

رئیس دانشگاه پیام نور کشور در شیراز :
تاسیس شعبه انجمن خیرین دانشگاه پیام 

نور در استان فارس

جامعه روحانیت منتظر نتایج جبهه مردمی است

مطهری: 
تقویت صنایع موشکی انکارناپذیر است 

گرد همایی فرمانداران استان فارس و شهرداران مراکز شهرستانها  در استهبان

در جلسه کارگروه گرد و غبار خوزستان انجام شد؛

4 طرح مقابله با ریزگردها در خوزستان ارائه شد

 کالای ایرانی 

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید 

1874

از  هر  دری  کلامی
به دنبال انتشار اخباری از وجود اطلاعات 
»حساس و حیاتی« از دونالد ترامپ در 
نزد روسیه، پوتین هرگونه ارتباط میان 
رئیس جمهوری منتخب آمریکا و مسکو 
جنسی  ادعاهای  گفت،  و  کرد  رد  را 

مطرح شده »دروغ محض« است.
نوشته  به  ایسنا،  گزارش  به 
پوتین،  ولادیمیر  گاردین،  روزنامه 
رئیس جمهوری روسیه با رد محتویات 
پرونده ای که اخیرا علیه ارتباط مسکو 
با دونالد ترامپ، رئیس جمهوری منتخب 
که  کسانی  آن  شده،  منتشر  آمریکا 
فاحشه«  از  »بدتر  دادند  را  آن  دستور 

توصیف کرد.
پرونده ای که پوتین از آن سخن گفته، 
تصویر  چندین  حاوی  اسنادی  واقع  در 
روسپی های  که  است  جنسی  ویدیویی 
روس در آن حضور دارند. این ویدیوها 
در زمان سفر سال ۲۰۱۳ ترامپ به یک 
هتل لوکس در مسکو فیلمبرداری شده 
است و ظاهرا هدف این بوده که با آن 
اسناد،  این  از ترامپ اخاذی شود. طبق 
درباره  پیشنهادهایی  روس  مقام های 
تا  کردند  مطرح  فوق العاده  قراردادهای 

بتوانند روی ترامپ نفوذ پیدا کنند.
 پوتین در اولین اظهارنظر علنی درباره 
به  مانده  روز  دو  هم  آن  ادعاها  این 
مراسم تحلیف ترامپ، به شوخی گفت: 
در  »بهترین  روسیه  جنسی  کارگران 
جهان« هستند اما باور نمی کنم که ترامپ 

با هیچکدام از آنها ملاقات کرده باشد.
درباره  تحقیقاتی  مذکور،  پرونده 
رئیس جمهوری  احتمالی  ارتباطات 
منتخب آمریکا با روسیه بود و حاوی 
اطلاعاتی است که نشان می دهد ترامپ 
اطلاعات  مسکو  به  سفر  زمان  در 
حساسی از خود بر جای گذاشته است. 
یکی از عوامل سابق ام آی ۶ انگلیس 
پرونده  این  استیل،  کریستوفر  نام  به 
را جمع آوری کرده است. در واقع او 
جمهوری  ریاست  کمپین  دوران  در 
آمریکا برای مخالفان ترامپ اطلاعات 
جمع آوری می کرد. سرگئی لاوروف، 

کریستوفر  روسیه  خارجه  امور  وزیر 
استیل را یک »کلاهبردار فراری از ام 

آی ۶« توصیف کرد.
مسکو،  در  سخنرانی اش  در  پوتین 
هرگونه ادعایی مبنی بر اینکه ترامپ 
است،   روسیه  اطلاعاتی  عامل  یک 
»نامعقول« توصیف کرد و گفت: من 
هرگز او را ندیدم. نمی دانم او قرار است 
در عرصه جهانی چه کاری انجام دهد. 
بنابراین دلیلی وجود ندارد که بخواهم از 

او انتقاد و یا دفاع کنم.
رئیس جمهوری روسیه این ایده را که 
مسکو  به  سال ۲۰۱۳  سفر  در  ترامپ 
بانوی  رقابت های  در  حضور  برای 
شایسته جهان، اطلاعات حساسی از خود 
به جای گذاشته است، رد کرد و آنها را 

»دروغ محض« خواند.
او گفت: ترامپ بالغ است و فردی است 
که سال ها رقابت های بانوی شایسته را 
برگزار کرده و با زیباترین زنان جهان 
می شود  سخت  است.  کرده  صحبت 
دخترانی  با  و  بیاید  او  که  کرد  باور 
پایین،  سطح  در  اجتماعی  لحاظ  به 
بهترین  ما  دختران  البته  کند.  ملاقات 
در جهان هستند. آن کسانی که دستور 
جمع آوری اطلاعات جعلی را می دهند 
و علیه رئیس جمهوری منتخب آمریکا 
استفاده  آن  از  سیاسی  مبارزات  در 
می کنند، بدتر از فاحشه ها هستند. آنها 
هیچ محدودیت اخلاقی برای خود قائل 

نیستند.
کرد:  تاکید  روسیه  رئیس جمهوری 
زمانی که ترامپ به مسکو آمد، چهره 
سیاسی نبود. او تاجر بود؛ یکی از افراد 
که  می کنید  فکر  آمریکا.  ثروتمند 
سرویس های ویژه ما دنبال هر میلیاردر 

آمریکایی می افتند؟
اوباما،  باراک  دولت  ادامه  در  پوتین 
کناره گیری  حال  در  جمهور  رئیس 
آمریکا را به تلاش برای »مشروعیت 
ترامپ  جمهوری  ریاست  از  زدایی« 
به  اقداماتی  متهم کرد و گفت چنین 

ضرر آمریکا است.

دفاع تمام عیار رئیس جمهور روسیه از ترامپ

گزارش اختصاصی

رئیس انجمن آسیب شناسی اجتماعی ایران گفت: فشارهای 
اجتماعی روی دختران بیش از پسران است و این موضوع 
می تواند آنها را به سمت اضطراب و افسردگی سوق دهد. 

مجید صفاری نیا در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره شیوع 
دخترانه(  مدارس  در  تیغ  با  پدیده خون بازی )خودزنی 
اختلال  بروز  می تواند؛  پدیده  این  علل  از  یکی  گفت: 
شخصیت مرزی در فرد باشد که افراد مبتلا به این اختلال 

رفتارهایی تحت عنوان خودزنی انجام می دهند.
وی با بیان اینکه آغاز این اختلال در دوره نوجوانی است، 
ادامه داد: این افراد معمولا در دوران کودکی مادران سرد و 
طرد کننده داشته اند و یا مورد آزار قرار گرفته اند. این افراد 
گه گاهی به مصرف مواد مخدر روی می آورند یا مشروبات 

الکلی مصرف می کنند. چنین افردی در صورت عاشق 
شدن در آن مبالغه کرده و وقتی آن را از دست می دهند؛ 
بسیار ضعیف و آسیب پذیر هستند. چنین افرادی ممکن 

است؛ برای خود و دیگران مشکلات قانونی ایجاد کنند.
صفاری نیا خاطرنشان کرد: افراد دارای اختلال شخصیت 
در  جذاب  و  داشتنی  دوست  بسیار  روی  یک  مرزی 
شخصیت خود دارند که افراد را فریب می دهد و در روی 
دیگر سکه بسیار عصبی و پرخاشگر هستند که ممکن 

است دست به خودزنی نیز بزنند.
بر  تاکید  با  ایران  اجتماعی  روانشناسی  انجمن  رییس 
اینکه شیوع چنین اختلالاتی در مدارس می تواند به دلیل 
اختلال شخصیت مرزی باشد، عنوان کرد: چنین اتفاقاتی 

ممکن است؛ عامل دیگری داشته باشد که در طبقه بندی 
عامل  این  که  است  نشده  گنجانده  روانی  بیماری های 
را تحت عنوان »رفتار آسیب رسان به خود بدون قصد 
خودکشی« شناسایی می کنند که معمولا این رفتار در 

مدارس شایع است.
وی خراشیدن، بریدن، زدن، تتوهای خیلی بد، شکستگی 
و جراحات را از جمله رفتارهای آسیب رسان به خود 
توصیف کرد و گفت: معمولا دلیل بروز چنین رفتارهایی 
اضطراب و افسردگی است و نتیجه مطالعات درد شناسی 
نیز نشان می دهد که وقتی افراد در شرایط استرس زا به 
سر می برند ممکن است رفتارهای آسیب رسان به خود 

را انجام دهند.

رئیس انجمن آسیب شناسی اجتماعی: 

مسئولان خون بازی در مدارس دخترانه را جدی بگیرند 


